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Seminar "The Netherlands: your long-term partner in the field of water technology"
研讨会
 “荷兰：水技术领域的长期合作伙伴”


Date: 

Thursday, 11 June 2015
日期：

2015年6月11日
星期四
Time: 

13.30 - 15.30 hrs
时间：

下午1：30 – 3：30
Venue: 
Hall 7 at AquaTech China 2015
地点：

上海国际水展七号展厅

Moderated by: Mr. Roeland Schuurman, Chief Representative of the Netherlands Business Support Office in Nanjing
主持:

罗兰特先生 / 荷兰贸易促进委员会南京代表处首席代表

Supported by: the Netherlands Consulate General in Shanghai
支持单位：
荷兰王国驻上海总领事馆

For centuries, the history and prosperity of the Netherlands are closely linked with water. As a result, Dutch companies now excel in the field of water technology, including water production, distribution, waste water and sewage treatment and sanitation. Water is collected, filtered and re-cycled with high levels of quality and service. One of the achievements is that 99.9% of the Dutch citizens have access to clean drinking water.
几个世纪以来，荷兰的历史和繁荣都与水紧密联系在一起。带来的结果是，很多荷兰的公司擅长水技术领域，包括水的生产，输送，废水和污水处理和卫生设施。水通过高品质的服务被收集，过滤和回收。成果之一是，99.9％的荷兰公民都可以获得洁净的饮用水。

Dutch companies are offering effective and tailor-made solutions in field of water technology in many countries of the world, including China. They offer a wide range of innovations and technologies, including advanced membrane technologies, deionization, anaerobic water purification and membrane bioreactor.
在水技术领域，荷兰公司在世界许多国家，包括中国，提供有效和量身定制的解决方案。他们提供广泛的创新技术，包括先进的膜技术，去离子，厌氧净化水质和膜生物反应器。

As China is faced with major challenges in the field of water supply and quality, there are great opportunities for Sino-Dutch cooperation. During this seminar, six innovative Dutch companies will share their specific expertise with you. 
中国正面临着水供应和质量方面的重大挑战，因此中荷之间的合作机遇巨大。在此次研讨会上，六家创新型荷兰公司将与大家分享他们的专门知识。
Company Presentations
公司介绍

Every presentation is approx. 15 min and 5 min for Q&A
每家企业介绍时间大概为15分钟，再加5分钟的问答环节
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Hybrid Centrifuge Separator Unit - by CTST
混合型离心分离机单元 – CTST
Website（网址）: 
www.ctstwente.com
Speaker（报告人）: 
Mr. Wilco van Wijck
Position（职位）: 
Managing Director / 常务董事
The company CTST provides customized solutions in the field of filtration and separation, in other words: the removal of solids from liquid and separating fluids. In the presentation the company will explain how to separate immiscible liquids of different densities for the treatment of produced water, waste water and biodiesel production.
公司CTST提供定制的过滤和分离领域的解决方案，换句话说：从液体和分离流体中除去固体。在演示文稿中公司将介绍如何在水，废水和生物柴油的生产过程中，分离不同密度的不相溶的液体。
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Capacitive Deionization - by Voltea
电容去离子 - Voltea
Website（网址）: 
www.voltea.com

Speaker（报告人）: 
Mr. Bryan Brister
Position（职位）: 
CEO / 首席执行官
Voltea's Capacitive Deionization (CAPDI) technology is taking its place globally as a viable alternative to membrane style treatment methods. Voltea is successfully commercializing this technology in markets once dominated by membranes. Voltea offers an option to remove salts at a lower cost to end users and provides a level of versatility that so far could not be realised with more conventional technologies.
Voltea电容去离子（CAPDI）技术正在全球范围内其作为一种可行的替代膜风格的处理方法。 Voltea成功的在曾经以膜技术占主导地位的市场上将该技术商业化。 Voltea为最终用户提供了一个以较低成本除去盐的方案，并且提供迄今更多传统的技术无法实现的多功能的电平。
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Pre-treatment of municipal sewage sludge - by Sustec 
城市污水污泥预处理 - Sustec

Website（网址）: 
www.sustec.nl

Speaker（报告人）: 
Mr. Jan Pereboom
Position（职位）: 
Commercial Manager / 商务经理

Sustec is the Dutch supplier of the patented TurboTec® Continuous Thermal Hydrolysis Process (CTHP) for the pre-treatment of municipal sewage sludge to enhance the biogas production in the anaerobic digestion. The world’s first full scale plants have recently been commissioned in the Netherlands with capacities of up to 13,000 tDS/a. The system consist of a novel sludge mixing and heat exchange step, which makes the investment and operating costs (chemicals and energy) substantially lower than for competing technologies. 
Sustec是荷兰连续热解工艺（CTHP）专利TurboTec®的供应商，该工艺主要用于预处理城市污水污泥，以提高生产沼气的厌氧消化。在荷兰的世界上第一个全规模的工厂目前处于调式中，处理能力为13000 TDS/年。该系统包括一个新颖的污泥混合和热交换步骤，这使得投资和运行费用（化学品和能量）比竞争技术低多的。
[image: image6.png]iR - Picture Tools. holland -8

“ Home  Share  View  Manage @ file v Pint v Email  Bum v Open v
m a. ] x i m ) New item ~ W, =lopen - FHselectall
£ |Easy access ~ JEdit Select none
N Move Copy Delete Rename  New Properties
Pasteshortct 1o+ o = T = History 7 Invert selection
®© - 1 )« AQUATECH » AQUATECH CHINA » Aquatech China 2015 » Exhibitor Information » logo’s » holland v | &] | search hollanc »
& Favorites ~  Name ° Date modified Type Size
& CPSlogo 4/2/2015852AM  JPG File 78

A This PC & CPS wechat logo 4/2/2015852 AM  JPGFile 31K8
) Desktop % CTST b DEF 6/26/201311:15A..  Adobe Acrobat D. 25K8
1 Documents & sustec_logo_compleet 4/2/2015209PM  BMP File 45018
s Downloads & Sustec_logo_compleet 4/2/2015 2:09 PM JPG File 271KB
g GT-19100 ¥ Sustec_logo_compleet 4/2/20152:09PM  IrfanView TIF File 534 KB
B Music ® sustec_LogoNaamsSlogan01-EPS 4/2/2015209PM  EPS 340k8
k. Pictures Voltea logo + name transp witte schicht ~ 3/29/20111223PM ~ GIF File 348
8 Videos Voltea logo + name transp 3/29/20111221PM  GIF File 33K8
< honeypod (\\rai-vs-000091) (A) & Voltea logo + name 4/1/20111:35PM  JPGFile 115KB t@?s
< Sjabloon (\\Railan\raidfs\Apps) (B:) % /AFILOGO Paques 6/12/2014 443 AM  PNG File 4KB

08 (C)

< walter (\raifpsvs6\usersvs6cs) (H)
< Overige (\\Railan\raidfs) (0:)

< Apps (\\Railan\raidfs) (P)

< Data (\\Railan\aidfs) (R)

& Informatie (\\Railan\raidfs\Data) (5) v
11items 1 item selected 330 KB

% 10l ENG_ 1027 AM




Anearobic water purification – By Paques Technologies
厌氧水净化  - Paques 技术

Website（网址）: 
www.paques.nl

Speaker（报告人）:
Mr. Zhong Yaozu

Position（职位）: 
General Manager of BOD2 Business Unit / BOD2部门总经理
Paques helps companies and municipalities contribute to the major challenges of today: to reduce their water and carbon footprints and reclaim valuable resources. Paques does this by developing ingenious anaerobic water purification systems that produce energy from wastewater, whilst purifying the water and facilitating water reuse. The biogas produced in the purifying process is a source of green energy, a field of emerging interest worldwide. Paques’ technologies have proven to be cost-effective and reliable solutions.
帕克帮助企业和市政当局应对当今的重大挑战：减少他们的水和碳足迹，并回收宝贵的资源。为了达到这一点，帕克开发一个废水产生能量的巧妙厌氧水净化系统，同时净化水和促进中水回用。在净化过程中产生的沼气是绿色能源的来源，为全世界关注的一个新兴领域。帕克'技术已被证明是经济的有效的和可靠的解决方案。
Tubular micro-filtration membrane in waste water and water re-use systems – By CPS Technology China
在废水和水的再利用系统中的管式微孔滤膜  - CPS中国

Website（网址）: www.cps88.cn
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Speaker（报告人）: Ji Xin Yun                                 

Positio(职位): Senior Engineer / 高工


 

Applications of  tubular micro-filtration membrane in Waste Water and Water Re-use systems, to achieve a higher Water Re-use rate, and to Increase RO Reject recovery to 95%.


管式微孔滤膜在废水和水的再利用系统中的应用，实现了更高的水的再利用率，并增加RO废料回收至95％。
CPS distinguishes itself by its great capabilities in development, designing, engineering, construction, installation of advanced production machinery and process equipment’s. Providing turn-key solution. Working together with the customer. It goes without saying that all our products are customer made. 
CPS在先进的生产设备和工艺设备的开发，设计，工程，施工，安装等方面能力超强，独树一帜。提供交钥匙解决方案。与客户一起工作。总的来说，我们所有的产品都是根据客户需求度身定制的。

We focus on equipment building and in installation of process and utility piping systems for gasses, liquids and exhausts. These equipment’s are made out high-grade plastics, stainless steel or a combination of both. The major applications are situated in the waste water, water re-use and waste gas treatment industry.
我们专注于设备的制造，以及气体，液体和尾气工艺及公用事业管道系统的安装。这些设备均采用了高规格的塑料，不锈钢或两者的组合。主要应用于废水，水的再利用和废气处理等行业。

Containerized wastewater solutions to fulfil future challenges – By Nijhuis Industries
高度集成化的，集装箱撬装污水处理解决方案，以应对未来的挑战—耐浩工业
Website（网址）: www.nijhuisindustries.com 
Speaker（报告人）: Mr. Erwin Rietman                  
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Position (职位): Area Sales Manager / 洲际区域销售经理
Conventional design and building methods of wastewater treatment plants typically exceeds available investment budgets and often cause delays. Nijhuis is offering a full range of high quality modular units to fulfill these challenges based on a wide range of technologies fit for future requirements. Containerized plants can be easily relocated or extended due to their modular design and offer a compact footprint. 
常规的污水处理厂的设计和建设经常会超概算或者推迟，耐浩提供一整套高质量的模块化处理单元，来应对这些挑战，而且可以满足未来升级之需。集装箱式的处理厂可以按照其模块化设计，非常容易的移动或者扩展，并且占地非常紧凑。
Nijhuis Industries is a multinational with a strong focus on innovation and customer satisfaction. Nijhuis Industries designs, manufactures and delivers robust technology, solid solutions and added value services to treat effluent, process water, biogas and air across a wide range of industries and municipalities with more than 2400 references around the world. We offer a unique portfolio of market leading solutions for primary, secondary and tertiary wastewater treatment, waste to value and disinfection. We are committed to realize the value of (waste) water, recover valuable raw materials and make them available for sustainable re-use.
耐浩工业是一个强烈关注产品革新和客户满意度的跨国公司。耐浩工业设计、制造和交付最先进的技术，提供最可靠的解决方案来处理各领域（工业及市政）的污染物、处理生产用水和废气，同时利用废物生成沼气来为提供增值服务，其超过2400个业绩分布在全球各个工业和市政领域。耐浩提供市场领先的解决方案包从预处理、生物处理、深度处理到废物资源化和消毒。我们充分认识到废弃物的价值，从中回收有价值的原材料，实现可持续的循环利用是我们的宗旨。
We strongly believe that through combining our longstanding expertise and know-how we can design, manufacture and deliver solid solutions with the highest level of innovation to meet today’s challenges as well as those of the future.
我们相信通过长期的经验积累和专有技术的运用，耐浩的设计、制造、和革新性的解决方案，不仅仅能满足当今的挑战也能满足未来的挑战。
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